
Z á p i s n i c a 
 

z II. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Choča 
 

konaného dňa 23. januára  2015 o 17.00 hod.  v zasadačke OcÚ 
 
 

Prítomní:  viď prezenčná listina 
 

Počet prítomných poslancov  OZ:          7 
 

Neprítomní – ospravedlnení:                  0 
 

Neprítomní – neospravedlnení:              0 
 

Začiatok  zasadnutia.                          17.00 hod. 
 
Ukončenie  zasadnutia:                       19.40 hod. 
 
 
 

Program:        1.   Otvorenie, 
 

                        2.  Procedurálne otázky, 
 

3.   Kontrola plnenia uznesení , 
 

4.  Prerokovanie pripravovaného dokumentu Programu 
      hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce (PHSR), 

 

5.  Prerokovanie Návrhu VZN č.1/2015 o výherných hracích    

     prístrojoch, 
 

6.  Prerokovanie Plánu práce Obecného zastupiteľstva obce Choča 

     na rok 2015, 
 

7.  Doplnenie členov do jednotlivých komisií obce, 
 

 8. Rôzne, 
 

 9.  Návrh uznesenia, 
 

                        10.  Záver 
 
 
 

K bodu 1 
 
 

Starostka obce Alena Záhoreczová privítala prítomných poslancov ako aj  ostatných 

prítomných na II. riadnom zasadnutí Obecného zastupiteľstva. 



K bodu 2 
 

Starostka obce oboznámila prítomných poslancov s programom zasadnutia, ktorý navrhla z  

časových dôvodov upraviť tak, že sa program posunul nasledovne: 
 

Program:       1.   Otvorenie, 
 

                       2.  Procedurálne otázky, 
 

3. Kontrola plnenia uznesení , 
 

4.  Prerokovanie Návrhu VZN č.1/2015 o výherných hracích    

     prístrojoch, 
 

5.  Prerokovanie Plánu práce Obecného zastupiteľstva obce Choča 
     na rok 2015, 

 

6. Doplnenie členov jednotlivých komisií obce, 
 

 7. Rôzne, 
 

 8. Prerokovanie pripravovaného dokumentu Programu 

     hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce (PHSR), 
 

 9.  Návrh uznesenia, 
                       

                       10.   Záver 
 

S navrhnutou úpravou a samotným  programom poslanci OZ jednohlasne súhlasili. 
 
 

Za ….................. 7 poslanci,      proti ........................ 0,      zdržal sa  ......................0, 
 

Za zapisovateľku pani starostka navrhla  Zuzanu Rudzanovú, za členov návrhovej komisie 

poslancov  Janu Segíňovú a Jozefa Havrana, za overovateľov zápisnice poslancov Romana 

Kühtreibera a Františka Mankoveckého. O tomto návrhu dala starostka hlasovať. 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …...................... 0,     zdržal sa  ….....................0, 
 
 

K bodu 3 
 

V tomto bode starostka obce skonštatovala, že na poslednom zasadnutí OZ neboli prijaté také 

uznesenia, ktorých plnenie by sa malo na tomto zasadnutí kontrolovať prípadne vyjadrovať sa 

k ich plneniu. 
 
 
 
 

       
 



K bodu 4 
 

V ďalšom bode bol prerokovaný Návrh Všeobecne záväzného nariadenia ( ďalej len VZN) 

č.1/2015 o výherných hracích prístrojoch, o povoľovaní a prevádzkovaní výherných hracích 

prístrojov ( VHP ) na území obce Choča. 

Poslanci  sa postupne  vyjadrili k tomuto návrhu v tom zmysle, že povoliť VHP je dvojsečná 

zbraň. Jednak to môže znamenať zbytočný únik financí z niektorých rodín, no na druhej 

strane obec môže prísť k financiám, ktoré jej vylepšia rozpočet. Pokiaľ máme v obci takých, 

ktorí prepadnú hráčskej vášni, je jedno kde sa VHP nachádza, či na území našej obce alebo 

niekde v okolí. 

Po týchto vyjadreniach starostka obce dala hlasovať o tomto návrhu. 
 

Poslanci návrh VZN č.1/2015 jednohlasne schválili. 
 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 
 
 
 
 

K bodu 5 
 

Starostka  obce oboznámila všetkých prítomných s Plánom práce Obecného zastupiteľstva 

obce Choča na rok 2015. 
 

Poslanci sa zhodli, že v prípade potreby sa do navrhovaného programu môže priebežne 

dopĺňať a návrh Plánu práce OZ na rok 2015 jednohlasne schválili. 
 
Plán práce OZ obce Choča na rok 2015 je prílohou tejto zápisnice. 
 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 
 
 
 

K bodu 6 
 

Na ustanovujúcom zasadnutí OZ dňa 12.12.2014 poslanci OZ odsúhlasili zriadenie štyroch 

komisií obce ako pomocných orgánov OZ, v troch komisiách boli  zvolení aj predsedovia. Na 

dnešnom zasadnutí predsedovia predložili svoje návrhy na zvyšných členov v jednotlivých 

komisiách nasledovne: 
 

Komisia verejného poriadku:  predseda Jozef Havran navrhol za členov 

Jána Ďuriša a Ondreja Segíňa. 
 
Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 



Komisia stavebná: predseda Pavel Kéri zloženie komisie ponechal tak ako v minulom 

volebnom období a  navrhol za členov Ing. Mareka Ďuriša a Mareka Herdu. 
 

Poslanci OZ uvedený návrh schválili. 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 
 

Komisia športová: predseda komisie Roman Kühtreiber navrhne členov komisie dodatočne. 
 

Komisia kultúrna: predsedkyňa komisie Bc. Marianna Švábová navrhla až tri  členky 

komisie:  Eriku Kováčovú, Mgr. Alenu Záhoreczovú a Katarínu Rosinskú. 
 

Poslanci OZ s uvedeným návrhom súhlasili a schválili ho. 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 

Komisia finančná: v tejto komisii bol najskôr zvolený predseda a následne členovia. 

Zloženie finančnej komisii boli odsúhlasené nasledovne: 
Predseda František Mankovecký, členovia komisie Jana Segíňová a Pavel Kéri. 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 
 

K bodu 7 
 

Starostka predložila obecnému zastupiteľstvu Oznámenie o činnosti mladých v klube 

( Č.j. 27/2015) a zároveň navrhla poskytnúť mládežníkom ako klub  miestnosť, ktorá  

v minulosti už klubom bola. V posledných rokoch tam bola  knižnica, no to bolo pre knižnicu 

nešťastné riešenie, nakoľko sú tam strmé schody a najmä pre menších návštevníkov  to bolo 

nebezpečné . Starostka navrhla dať knižnicu v Nadstavbe TJ do prvej miestnosti, ktorá bola 

síce určená futbalistom na stretnutia a schôdze avšak na tieto občasné akcie im poslúži aj  

ďalšia miestnosť v týchto priestoroch. 
 

Jozef Havran - poslanec OZ, navrhol dať miestnosť v Nadstavbe ako na knižnicu radšej 

Jednote dôchodcov. 
 

Starostka zareagovala, že vzhľadom k tomu, že uvedená miestnosť je na poschodí, nie je až 

tak vhodná pre dôchodcov. 
 

Pavel Kéri - zástupca starostky obce, máme v obci aj iné priestory, ktoré by mohli poslúžiť 

dôchodcom, napr. v budove bývalej školy. Zároveň využil prítomnosť predsedkyne Jednoty 

dôchodcov a vyzval ju aby sa vyjadrila či by takú miestnosť vedeli využívať. 
 

Zdenka Drgoňová - predsedkyňa Jednoty dôchodcov, súhlasila s tým, že naozaj by takáto 

miestnosť bola vhodná, aby si tam mohli odložiť aspoň ocenenia, ktoré získavajú na 

športových súťažiach v rámci tejto organizácie. 
 

František Mankovecký - poslanec OZ, podotkol, že takúto miestnosť by potom ale dôchodci 

mali využívať stále počas celého roka a stretávať sa tu pravidelne. 
 



Starostka obce v tejto otázke upresnila, že doteraz dôchodci a to ani v rámci organizácie 

Jednota dôchodcov nikdy miestnosť nepýtali, avšak je možnosť im zariadiť miestnosť 

v budove  obecného úradu kde bola  doteraz časť archívu. Archív sa  upratal a preniesol do 

miestnosti hore nad KD kde bola donedávna telefónna ústredňa. Takže prvá miestnosť by pre 

dôchodcov bola vyhovujúca a dostupná. V budove bývalej základnej školy je havarijný stav 

strechy na chodbe, kde neustále zateká. Aj z tohoto dôvodu je nutné urýchliť riešenie využitia 

či prestavby tejto budovy. 
 

Poslanci OZ tieto argumenty zvážili a jednohlasne schválili, aby klub mladých bol v budove 

nad KD v priestoroch, kde bola doteraz knižnica. Knižnica sa presťahuje do prvej miestnosti  

v Nadstavbe TJ. 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 
 

Poslanci OZ schválili aj návrh vytvoriť pre Jednotu dôchodcov miesto na stretávanie v prvej 

miestnosti v priestoroch obecného úradu. 
 

Za ….................. 7  poslanci,    proti …........................ 0,     zdržal sa  .......................0, 
 
 

Starostka obce predložila poslancom OZ žiadosť pána Ing. Jozefa Kériho (Č.j. 23/2015) o 

pomoc pri riešení problému s odstránením ihličnatých stromov na pozemku jeho suseda 

Mariána Rosinského č.43, ktoré ohrozujú jeho nehnuteľnosť. Pána Rosinského žiadateľ už 

listom upozornil (kópia listu bola priložená k žiadosti), avšak doteraz bolo odpílených len 

zopár konárov. 
Starostka obce sa dohodla túto záležitosť riešiť spolu so svojím zástupcom na tvare miesta. 

Termín si určia a oznámia ho všetkým účastníkom konania. 
 

Starostka obce ešte oboznámila prítomných, že Okresný úrad Nitra - pozemkový a lesný 

odbor začína realizovať pozemkové úpravy v extraviláne našej obce. Prvé stretnutie podľa 

oznámenia z tohoto úradu bude 5.02.2015 o 15.00 hod. v KD Choča. Na toto stretnutie sú  

prostredníctvom Okresného úradu - pozemkový odbor, pozvaní všetci užívatelia, 

obhospodarovatelia a nájomcovia pôdy a  miestnym rozhlasom budú pozvaní občania - 

vlastníci pôdy k prerokovaniu vykonania pozemkových úprav v   k. ú. Choča. 
 

Gabriel Levický - Choča č.53, reagoval na prebiehajúcu úpravu priestoru pred OcÚ. Nepáči sa 

mu spôsob úpravy jarku pred KD. Obáva sa, že dažďová voda stekajúca zo strechy KD ohrozí 

jeho nehnuteľnosť. Pýta sa, či by nebolo možné rovnakým spôsobom urobiť aj jarok pred jeho 

domom, aby tak  bola voda odvedená plynulejšie do odvodňovacieho kanála. 
 

Starostka odpovedala, že uznáva jeho obavy a pokúsi sa uvedený problém dať do poriadku. 
 

Jozef Herda - Choča č.93, upozornil na skutočnosť, že problém s nefungujúcim jarkom je aj 

nad jeho záhradou na malej strane ( smerom na Sľažany). Počas dažďov mu voda steká celou 

záhradou. 
 

Jozef Drgoňa -Chpoča č.51, poukázal na skutočnosť, že je nutné riešiť aj poškodený 

odvodňovací rigol pri kostole. 
 
 



Anna Bošanská - Choča č.100, informovala sa ako je to s výrubom stromov v hornej časti 

toku Čerešňového potoka pri ich bytovke č.100. V prípade  rozvodnenia potoka tam 

vzhľadom na množstvo stromov a krov hrozí vyliatie potoka, čo sa už v minulosti stalo. 
 

Starostka obce oboznámila s tým, že viackrát hovorila s pracovníkmi z Povodia Váhu ohľadne 

výrubu a vypilovania stromov aj v spomínanej časti potoka. Momentálne začína oficiálny 

výrub stromov na inom mieste - južnejšie od obce, avšak výrub a vypílenie aj na tomto mieste 

pri bytovke č.100  je prisľúbené a malo by sa riešiť. 
 

Vladimír Bošanský - Choča č.109, upozornil na zníženú viditeľnosť pri výjazde z obce na 

betónku na pravej strane z dôvodu hustého porastu. 
 

Starostka prisľúbila riešiť tento problém s Regionálnou správou ciest Nitra. 
 
 
 

K bodu 8 
 

Starostka obce privítala na zasadnutí zástupkyne SPU v Nitre - pani  doc. Ing. Máriu 

Fázikovú, CSc. vedúcu katedry- Fakulta európskych štúdií a regionálneho rozvoja,   

Ing. Chrenekovú a rovnako aj  Ing. Tomáša Kozolku, manažéra Mikroregiónu Požitavie - 

Širočina, ktorí sú spracovávateľmi Programu hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce 

Choča. 

Slova sa ujala pani docentka Fáziková, ktorá priblížila prítomným dôležitosť a význam  tohto 

dokumentu a spôsob jeho spracovávania. Dnes v prvom priblížení Programu rozvoja obce boli 

predstavené analýzy vnútorného prostredia - ako história a kultúra obce, charakteristika 

územia, demografická charakteristika obce, dostupnosť obce, technická infraštruktúra ....  pani 

docentka pripomenula, že dokument sa bude spracovávať dlhšiu dobu a jeho konečnému 

spracovanie bude predchádzať viacero stretnutí s pracovnou skupinou, ktorá bude pozostávať 

z občanov obce cca 6  ľudí ( podnikatelia, predstavitelia samosprávy a neziskového sektora). 

Pracovnú skupinu vytvorí starostka obce. Ďalšie stretnutie k PHSR sa predbežne plánuje 

niekedy koncom 02/2015. 
 

K bodu 9 
 

Jednotlivé body uznesenia boli schvaľované  a brané na vedomie priebežne počas zasadnutia. 
 

K bodu 10 
 

Starostka obce poďakovala prítomným za účasť. 
 
 

Overovatelia zápisnice: 
 

František Mankovecký      …................................. 
 

Roman Kühtreiber        …................................ . 
 
 

                                                                                                   Alena Záhoreczová 
                                                                                                        starostka obce 


